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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over bemoeienis van de NAM met 
nieuwbouwprojecten in Groningen (ingezonden 15 november 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de Nederlandse Aardolie 
Maatschappij (NAM), die zich bemoeit met nieuwbouwprojecten, en het 
ontbreken van een nieuwbouwregeling in het Meerjarenprogramma voor 
Groningen?1 

Vraag 2
Is het waar dat de NAM, teneinde de kosten te drukken, zich bemoeit met de 
vormgeving van nieuwbouw in Groningen en dat dat leidt tot vertraging? 

Vraag 3
Is het waar dat in het meerjarenprogramma van de NCG een nieuwbouwre-
geling ontbreekt? Waarom ontbreekt een nieuwbouwregeling? 

Vraag 4
Kunt u er bij de Nationaal Coördinator Groningen (NCG0 op aandringen dat 
er wel een nieuwbouwregeling tot stand komt? Zo ja, wanneer kan deze er 
zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunnen u en de NCG er bij de NAM op aandringen zich niet meer te 
bemoeien met de vormgeving van nieuwbouw in Groningen? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/169714/Stad-is-niet-blij-met-meerjarenprogramma-Alders, 
3 november 2016
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